
Oświadczenie złożone 

przez senator Halinę Biedę 

na 38. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 marca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Jako senator Rzeczypospolitej Polskiej zwracam się z prośbą o uwzględnienie w pracach dotyczących 

przebiegu drogi ekspresowej S11 wariantu przedstawionego we wspólnym stanowisku prezydentów miasta 

Piekary Śląskie, miasta Bytom, miasta Radzionków, gminy Świerklaniec oraz inwestorów. 

Z uwagi na duże znaczenie tej inwestycji dla lokalnych społeczności oraz ze względu na ogromne zaanga-

żowanie mieszkańców i władz samorządowych w dokonanie właściwej oceny przedstawionych propozycji 

rozwiązań zasadne wydaje się wsłuchanie się w głos społeczny i dokonanie wyboru powszechnie aprobowa-

nego wariantu. 

Nadmieniam, że wspólne stanowisko wspomnianych samorządów, mieszkańców oraz inwestora wynika 

z dogłębnej analizy przedstawionych 3 wariantów przebiegu trasy S11 i stanowi rezultat porozumienia oraz 

prośby o pozytywne rozstrzygnięcie wniosku skierowanego i przesłanego do pana ministra oraz dyrektora 

Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Katowicach. 

Jako senator reprezentujący okręg śląski, w tym m.in. miasto Bytom, w pełni popieram przedstawione 

przez samorządowców stanowisko i liczę na pozytywne rozwiązania w tym zakresie. 

Halina Bieda 
 


